
ZAPISNIK O RADU OSME SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE  25.10.2017. GODINE 

 

Broj: 01- GV- 02-1676/17 

Datum: 25.10.2017. godine  

 

Sjednica  je počela  s radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Dr. Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća. Prisutni su 

bili sljedeći gradski vijećnici:  

 

Odsutni: Vedran Dodik (najavljen izostanak).  

Pored gradskih vijećnika sjednici su prisustvovali:  

1. Mr.Abdulah Skaka, Gradonačelnik 

2. Milan Trivić, zamjenik Gradonačelnika 

3. Ivica Šarić, zamjenik Gradonačelnika 

4. Safet Krajišnik, Sekretar Gradskog vijeća, 

5. Jasmina Karović, pravobranilac Grada Sarajeva, 

6. Elvir Hadžiahmetović, sekretar Gradske uprave, 

7. Dragana Solaković, pomoćnik  Gradonačelnika  za  lokalnu samoupravu i razvoj grada, 

8. Amina Deljković, pomoćnik Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu, sport i mlade 

9. Amela Kolovrat, pomoćnik Gradonačelnika za finansije, 

10. Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i   

      komunalne poslove  

11. Članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema evidenciji u Gradskoj 

službi za  Gradsko vijeće) 

12. Članovi Odbora za budžet i finansije koji nisu gradski vijećnici  

13. Enes Peštek, direktor JP „Olimpijski bazen Otoka“, d.o.o 

14. Esad Tanović, direktor JP „Sarajevo“, d.o.o. 

 

1. Mr. Hazim Bahtanović 15.  Almedin Miladin 

2. Bajro Biber 16. Snežana Omukić 

3. Mr. Vedad Deljković 17. Mr. Srđan Simonović 

4. Mr. Tea Dreković 18. Srđan Srdić 

5. Samir Fazlić 19. Mr. Sead Srna 

6. Sanela Fijuljanin 20. Barbara Stroil Peleš 

7. Edina Gabela 21. Dado Stojnić 

8. Dr. Igor  Gavrić 22. Nihad Uk 

9. Adnan Gušo 23. Lana Velić 

10. Reuf Hafizović 24. Toni Vukadin 

11. Mr. Vibor Handžić, 25. Adnan Talić 

12. Mira Jurić 26. Nuko Grebović 

13. Prof.dr. Velija Katica 27. Mr. Miroslav Živanović 

14. 
 

Miro Lazović   



Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozdravio prisutne gradske vijećnike i 

goste te otvorio Osmu sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva konstatacijom da sjednici 

prisustvuju 24 gradska vijećnika, da su opravdani  izostanak najavili gradski vijećnik Vedran 

Dodik, Dado Stojnić i Miroslav Živanović, te da sjednica Gradskog vijeća ima kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje.  

   

  *** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Zapisnik o radu Sedme sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 

27.09.2017. godine.   

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio utvrđivanje dnevnog reda i dao 

uvodne napomene sljedećeg sadržaja.  

Uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima je dostavljen prijedlog dnevnoga 

reda sa materijalima i izvještajima nadležnih radnih tijela o predloženim aktima, te 

saglasnostima zamjenika Gradonačelnika.   

Zatim je pozvao na jedinstvenu raspravu, a pojedinačno odlučivanje o aktima  podnesenim na 

razmatranje u formi prijedloga, po proceduri koja zahtjeva izjašnjenje Gradskog vijeća o 

prethodnom pitanju i to o: 

1. Prijedlogu Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adem Olovčić) 

2. Prijedlogu Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Denis Stojnić) 

3. Prijedlogu Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Srđan 

Srdić) 

4. Prijedlogu Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Omer 

Jakupović) 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Adem Olovčić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', jednim glasom 

''protiv'' i bez ''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio), usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Denis Stojnić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova ''za'', jednim glasom 

''protiv'' i bez ''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Srđan Srdić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa ''za'', bez  glasova ''protiv'' i bez 



''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru 

člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Omer Jakupović) razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao na jedinstvenu raspravu, a 

pojedinačno odlučivanje o aktima  podnesenim na razmatranje  u formi prijedloga, po 

proceduri koja zahtjeva izjašnjenje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju i to o: 

5. Prijedlogu Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva i 

6. Prijedlogu Odluke o razrješenju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva zbog 

isteka mandata 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Odluka o 

imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', bez glasova ''protiv'' i 

bez ''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju pravobranioca Pravobranilaštva 

Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o imenovanju Organizacionog odbora za pripremu i 

realizaciju Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva za 2018. godinu razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je prijedlog da se Izmjene i 

dopune Programa rada Gradskog vijeća za 2017. godinu razmatraju u formi prijedloga po 

skraćenom postupku.  

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao na jedinstvenu raspravu, a 

pojedinačno odlučivanje o aktima  podnesenim na razmatranje u formi prijedloga, po 

proceduri koja zahtjeva izjašnjenje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju i to o: 

9. Prijedlogu  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog 

plana ”RTV” 

10. Prijedlogu  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog 

plana ”Alipašin Most I” 

11. Prijedlogu  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog 

plana ”Halilovići I” 

12. Prijedlogu  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog 

plana ”Alipašin Most V” 

13. Prijedlogu  Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog 

plana ”Alipašin Most VI” 
 

U raspravi o proceduralnom prijedlogu, sudjelovali su gradski vijećnik Vibor Handžić,  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, Gradonačelnik Abdulah Skaka,  te član 



Komisije za Statut i akte Emir Zlatar, a zatim Gradonačelnik Abdulah Skaka i stručni 

savjetnik u Gradskoj službi za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove Arijana Musić koja je dala dodatna obrazloženja.  
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova ''za'', dva glasa ''protiv'' i uz sedam  ''suzdržanih'' glasova 

prisutnih gradskih vijećnika, nije usvojilo je prijedlog da se Odluka o izmjenama i dopunama 

Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana ”RTV”,  Odluka o izmjenama i dopunama 

Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana ”Alipašin Most I”, Odluka o izmjenama i 

dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana ”Halilovići I”, Odluka o 

izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana ”Alipašin Most V” i  

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana ”Alipašin 

Most VI”,  razmatraju u formi prijedloga po skraćenom postupku.  

*** 

U raspravi o konačnom prijedlogu dnevnog reda,  gradski vijećnik Miro Lazović je 

predložio da, dvije predložene tačke,  Prijedlog Odluke o imenovanju pravobranioca 

Pravobranilaštva Grada Sarajeva i Prijedlog Odluke o razrješenju pravobranioca 

Pravobranilaštva  Grada Sarajeva zbog isteka mandata, zamijene mjesta u prijedlogu  dnevnog 

reda, tako da se najprije razmatra i odlučuje o razrješenju pravobranioca, a zatim o izboru. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

Prijedlog Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva i Prijedlog 

Odluke o razrješenju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva zbog isteka mandata, 

zamijene mjesta u prijedlogu  dnevnog reda, tako da se najprije razmatra i odlučuje o 

razrješenju pravobranioca, a zatim o izboru.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez 

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je dnevni red Osme sjednice 

Gradskog vijeća:  

 

1. Obavještenje o prestanku mandata gradskog vijećnika (Enes Peštek)  

2. Informacija o dodjeli mandata gradskom vijećniku ( Adnan Gušo)  

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Adem Olovčić)  

4. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Denis Stojnić)  

5. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Srđan Srdić)  

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Omer Jakupović)  

7. Prijedlog Odluke o razrješenju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

zbog isteka mandata  

8. Prijedlog Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva  

9. Prijedlog Odluke o imenovanju Organizacionog odbora za pripremu i realizaciju 

Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2018. godini  

10. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa rada Gradskog vijeća Grada  Sarajeva za 

2017. godinu 



11. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva  

12. Izvještaj o aktivnostima na realizaciji projekta ”Izgradnja Trebevićke žičare”  

13. Periodični izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne 

saradnje  

14. Izvještaj o radu i rezultatima poslovanja JP „Sarajevo“ d.o.o za period 01.01.-

30.06.2017. godine  

15. Plan i program rada JP „Sarajevo“ d.o.o. za period do 31.12.2017. godine  

16. Nacrt Politike Grada Sarajeva za mandatni period 2016-2020  

17. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu  

18. Predlaganje tema za Program rada Skupštine Kantona Sarajevo za 2018. godinu  

19. Mišljenje o Prednacrtu Zakona o lokalnoj samoupravi Kantona Sarajevo  

20. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu  

21. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu  

22. Informacija o vršenju komunalnog inspekcijskog nadzora za period januar – 

oktobar 2017. godine  

23. Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi za 

zimski period  

24. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim 

zajednicama i crkvama  

25. Informacija o realizaciji programa mjera i aktivnosti na unapređenju kvaliteta 

života stanovnika grada Sarajeva u trećoj životnoj dobi  

26. Vijećnička pitanja i inicijative  

 

 

 

Ad 1. i 2.)  

Predsjedavajući  Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio jedinstvenu raspravu o  

- Obavještenju o prestanku mandata gradskog vijećnika (Enes Peštek) i 

- Informaciji o dodjeli mandata gradskom vijećniku (Adnan Gušo)  

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, uvodne napomene o 

predmetnim aktima dala je gradska vijećnica  Snežana Omukić, predsjedavajuća 

Mandatno-imunitetske komisije, a zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor 

Gavrić, konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju   

- Obavještenje o prestanku mandata gradskog vijećnika Enesa Pešteka i 

- Informaciju o dodjeli mandata gradskom vijećniku Adnanu Guši.  

Zatim je  Adnan Gušo primio prava i dužnosti gradskog vijećnika, davanjem svečane izjave, 

ponavljajući za Predsjedavajućim  Gradskog vijeća Igorom Gavrićem:   

“ Svečano izjavljujem da ću povjerene dužnosti obavljati savjesno i odgovorno, pridržavati se 

ustava i zakona Bosne i Hercegovine, Federacije Bosne i Hercegovine, Kantona Sarajevo i 

Statuta Grada Sarajeva, štititi i zalagati se za ljudska prava i slobode, demokraciju i 

ostvarivanje zajedničkih interesa građana Grada Sarajeva i da ću u svim prilikama štititi 

interese Bosne i Hercegovine, Federacije Bosne i Hercegovine, Kantona Sarajevo i Grada 

Sarajeva i ravnopravnost naroda i građana koji u njima žive.“ 

 

Ad 3, 4, 5. i 6.)  

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu 

raspravu, a pojedinačno odlučivanje o 



3. Prijedlogu Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Adem Olovčić) 

4. Prijedlogu Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Denis Stojnić) 

5. Prijedlogu Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
(Srđan Srdić) 

6. Prijedlogu Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
(Omer Jakupović) 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je podsjetio 

gradske vijećnike da je predlagač odluka Komisija za izbor i imenovanja, te da je Komisija za 

Statut i akte razmatrala predložene akte.  

*** 

Prije izjašnjavanja, Gradskom vijeću se obratio član Komisije za Statut i akte Denis Stojnić 

za koga je  predloženo razrješenje ove dužnosti.  

Uslijedila je rasprava o poslovničkim pitanjima u kojoj su sudjelovali  gradski vijećnik 

Adnan Talić i gradski vijećnik Srđan Srdić, a dodatno obrazloženje za obraćanje 

Gradskom vijeću je dao član Komisije za Statut i akte Denis Stojnić.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova ''za'', bez glasova 

''protiv'' i uz dva  ''suzdržana'' glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adem Olovčić) kako je predložena.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova ''za'', bez glasova 

''protiv'' i uz dva  ''suzdržana'' glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Denis Stojnić)kako je predložena.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova ''za'', bez glasova 

''protiv'' i uz dva  ''suzdržana'' glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Srđan Srdić) kako je predložena.  

 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova ''za'', bez glasova 

''protiv'' i uz dva  ''suzdržana'' glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se 

nisu izjasnila), usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Omer Jakupović) kako je predložena. 

 

 

 

 

 



Ad 7. i 8.)  

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu 

raspravu, a pojedinačno odlučivanje o 

7. Prijedlogu Odluke o razrješenju pravobranioca Pravobranilaštva Grada 

Sarajeva zbog isteka mandata  

8. Prijedlogu Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada 

Sarajeva  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je podsjetio 

gradske vijećnike da je predlagač odluka  Gradonačelnik, a da su materijale razmatrala 

nadležna radna tijela Komisija za izbor i imenovanja i Komisija za Statut i akte.  

 

U raspravi je gradska vijećnica Snežana Omukić postavljala pitanja, a dodatna obrazloženja 

i odgovore na pitanja dao je gradski vijećnik Velija Katica, predsjedavajući Komisije za 

izbor i imenovanja, a zatim i  Gradonačelnik Abdulah Skaka. Raspravu su nastavili Igor 

Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća, gradski vijećnik Velija Katica, 

predsjedavajući Komisije za izbor i imenovanja, gradska vijećnica Snežana Omukić, te 

gradski vijećnik Vibor Handžić i ponovo gradski vijećnik Velija Katica, predsjedavajući 

Komisije za izbor i imenovanja. 

 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz tri  

''suzdržana'' glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je Odluku o razrješenju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva zbog 

isteka mandata   kako je predložena.  

*** 

Na zahtjev gradskog vijećnika Velije Katica, predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika 

SDA, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio pauzu.  

*** 

Nakon pauze, sjednica je nastavila s radom raspravom o poslovničkim pitanjima u kojoj su 

sudjelovali gradski vijećnik Velija Katica i gradski vijećnik Sead Srna, te je, na zahtjev 

gradskog vijećnika Bajre Bibera, predsjedavajućeg Kluba gradskih vijećnika BOSS – 

USD, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio pauzu. 

 *** 

Nakon pauze, na zahtjev gradskog vijećnika Seada Srna, predsjedavajućeg Kluba 

gradskih vijećnika ASA, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je najavio pauzu. 

*** 

Nakon pauze, na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz 

sedam ''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio), usvojilo je Odluku o izboru pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

kako je predložena.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Sanjin Smajlović je, 

ponavljajući za Predsjedavajućim Gradskog vijeća, pred Gradskim vijećem dao svečanu 

izjavu: „Izjavljujem da ću se u vršenju  dužnosti službe Pravobranioca držati i pridržavati 

ustava i zakona Bosne i Hercegovine, Federacije Bosne i Hercegovine i Kantona Sarajevo, te 

propisa Grada, i da ću svoju službu vršiti savjesno.”, te se obratio Gradskom vijeću.  
 

 

 

 



Ad 9)  

Prijedlog Odluke o imenovanju Organizacionog odbora za pripremu i realizaciju 

Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2018. godini  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je formalni predlagač odluka Predsjedavajući Gradskog vijeća, a na 

osnovu prijedloga Kolegija Gradskog vijeća, da su materijal razmatrala nadležna radna tijela 

Komisija za izbor i imenovanja koja je formulirala prijedlog za zaključivanje, te Komisija za 

Statut i akte.  

U uvodnom izlaganju Predsjedavajući Gradskog vijeća se izjasnio da kao ovlašteni predlagač 

akta, nije prihvatio prijedlog Komisije za izbor i imenovanja da se utvrdi pravo na naknadu za 

rad u ovom organizacionom odboru i obrazložio je svoj stav, a predložio je da se među 

članove Odbora uvrsti i predsjedavajuća Kluba gradskih vijećnika SBB Tea Dreković, te da se 

umjesto Snežane Omukić, predloži Lana Velić koja je predsjedavajuća Kluba gradskih 

vijećnika DF. 

U raspravi je sudjelovao gradski vijećnik Vibor Handžić. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 24 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan  

''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), usvojilo 

je Odluku o imenovanju Organizacionog odbora za pripremu i realizaciju Programa 

obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2018. godini kako je predložena.  

 

 

Ad 10) 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2017. 

godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Kolegij Gradskog vijeća, da su materijal  razmatrala 

sva radna tijela Gradskog vijeća, te da su mišljenja radnih tijela, kao i Očitovanje Kolegija 

Gradskog vijeća o mišljenjima radnih tijela, prilog materijalu.   

 U uvodnom izlaganju Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je obrazložio 

predložena rješenja. 

U raspravi je sudjelovao gradski vijećnik Miroslav Živanović koji je predložio da se 

izostavi obrazloženje navedeno u fus noti broj 89, a vezano za prijedlog Gradonačelnika da se 

iz Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2017. godinu izostave teme vezane za  

pomoć porodiljama/majkama na području Grada Sarajeva i svoj je prijedlog obrazložio. 

Obrazloženje za predlaganje predmetnog obrazloženja je u ime Gradonačelnika dala 

savjetnica Gradonačelnika za pravna pitanja Maja Hadžihalilović, a raspravu je nastavio   

gradski vijećnik Nuko Grebović. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 24 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan  

''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo 

je Izmjene i dopune Programa rada Gradskog vijeća Grada  Sarajeva za 2017. godinu 

kako su predložene, uz prihvaćen prijedlog gradskog vijećnika Miroslava Živanovića da se 

izostavi obrazloženje navedeno u fus noti broj 89, a vezano za prijedlog Gradonačelnika da se 

iz Programa rada Gradskog vijeća za 2017. godinu izostave teme vezane za pomoć 

porodiljama/majkama na području Grada Sarajeva.  

 

 



Ad 11) 

Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva  
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, a da je materijal razmatrala Komisija 

za Statut i akte, te da je izvještaj Komisije u materijalu.  

Uvodno izlaganje je podnio Gradonačelnik Abdulah Skaka.  

U raspravi je sudjelovao gradski vijećnik Miroslav Živanović, te se obratio Gradonačelnik 

Abdulah Skaka, a raspravu je nastavio gradski vijećnik Samir Fazlić, a zatim i gradski 

vijećnik Miroslav Živanović, gradski vijećnik Nuko Grebović i gradski vijećnik Miro 

Lazović. 
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i bez  

''suzdržanih'' glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva  kako je podnesen.  

 

Ad 12) 

Izvještaj o aktivnostima na realizaciji projekta ”Izgradnja Trebevićke žičare”  
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, a da su izvještaji Odbora za javne 

službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, Administrativne komisije, te Komisije za Statut i akte 

u priloženom materijalu. 

Poslije prikazivanja filma o građenju Trebevićke žičare, Gradskom vijeću se obratio 

Gradonačelnik Abdulah Skaka.  

U raspravi su sudjelovali gradski vijećnik Miroslav Živanović, a poslije obraćanja 

Gradonačelnika Abdulaha Skake i gradski vijećnik Nuko Grebović, gradski vijećnik 

Almedin Miladin, te se ponovo obratio  Gradonačelnik Abdulah Skaka, koji je 

odgovorio i na pitanja koja je postavio Gradski vijećnik Nuko Grebović, a zatim je 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  upoznao Gradsko vijeće s pismom kojim je 

dr. Edmond Offerman dao podršku toku realizacije projekta izgradnje žičare. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i jednim  

''suzdržanim'' glasom prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je Izvještaj o aktivnostima na realizaciji projekta ”Izgradnja Trebevićke žičare”  

kako je podnesen.  

 

Ad 13) 

Periodični izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje  
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač materijala Gradonačelnik, da je materijal razmatrala 

Komisija za međunarodnu suradnju i Komisija za Statut i akte. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova ''za'', bez glasova 

''protiv'' i uz jedan  ''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se 

nije izjasnilo), usvojilo je Periodični izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti 

međunarodne saradnje kako je podnesen.  

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-4/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-4/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-primjeni-odluke-o-upotrebi-grba-imena-i-isticanju-zastave-grada-sarajeva-4/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-aktivnostima-na-realizaciji-projekta-izgradnja-trebevicke-zicare-3/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/izvjestaj-o-aktivnostima-na-realizaciji-projekta-izgradnja-trebevicke-zicare-3/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/periodicni-izvjestaj-o-aktivnostima-grada-sarajeva-u-oblasti-medjunarodne-saradnje-4/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/periodicni-izvjestaj-o-aktivnostima-grada-sarajeva-u-oblasti-medjunarodne-saradnje-4/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/periodicni-izvjestaj-o-aktivnostima-grada-sarajeva-u-oblasti-medjunarodne-saradnje-4/


Ad 14, 15)  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu 

raspravu, a pojedinačno odlučivanje o 

 

14. Izvještaju o radu i rezultatima poslovanja JP „Sarajevo“ d.o.o za period 01.01.-

30.06.2017. godine  

15. Planu i programu rada JP „Sarajevo“ d.o.o. za period do 31.12.2017. godine  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akata Skupština JP „Sarajevo“, d.o.o, a da su materijale 

razmatrala nadležna radna tijela i to Odbor za društvene djelatnosti,  Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj, Administrativna komisija  i Komisija za Statut i akte.  

 Uvodno izlaganje je podnio predsjednik Skupštine JP „Sarajevo“, d.o.o. Sanjin 

Smajlović. 

U raspravi je određena pitanja i prijedloge upravi poduzeća uputio gradski vijećnik Nihad 

Uk. Prijedlog za zaključivanje, a vezano za realizaciju zaključaka Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva, u raspravi je uputio gradski vijećnik Samir Fazlić, zatim je gradski 

vijećnik Miroslav Živanović iznio prijedloge za zaključivanje vezane za podršku mjerama 

konsolidacije koje je poduzela uprava i prijedlozima za nastavak djelovanja, uz zahtjeve za 

informiranje Gradskog vijeća, a vezano za ranije zaključke Gradskog vijeća. Raspravu su 

nastavili gradski vijećnik Almedin Miladin i Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor 

Gavrić, a zatim se obratio i  Gradonačelnik Abdulah Skaka. Gradski vijećnik Nuko 

Grebović je u diskusiji, također, zatražio realizaciju ranijih zaključaka Gradskog vijeća 

vezanih za strukturu organa i tijela poduzeća. Dalje su svoje stavove iznijeli, odnosno 

postavili određena pitanja gradska vijećnica Lana Velić, gradski vijećnik Toni Vukadin, a 

dodatna obrazloženja i odgovore na pitanja dali su  predsjednik Skupštine JP ''Sarajevo'' 

d.o.o. Sanjin Smajlović i direktor JP ''Sarajevo'', d.o.o. Esad Tanović. 

Raspravu je nastavio gradski vijećnik Vibor Handžić, a vezano za metodologiju 

izvještavanja, te je uslijedila rasprava o Poslovničkim pitanjima u kojoj su sudjelovali  

Gradonačelnik Abdulah Skaka, gradski vijećnik Nihad Uk,  sekretar Gradskog vijeća 

Safet Krajišnik, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, te ponovo  

Gradonačelnik Abdulah Skaka, a zatim i gradski vijećnik Miroslav Živanović,  gradski 

vijećnik Samir Fazlić i Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić. Ponovo se  

Gradskom vijeću, u ovoj raspravi, obratio Gradonačelnik Abdulah Skaka, a raspravu su 

nastavili Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, sekretar Gradskog vijeća Safet 

Krajišnik i gradski vijećnik Miroslav Živanović.Odgovore na pitanja postavljena u raspravi 

i dalja obrazloženja dao je predsjednik Skupštine JP ''Sarajevo'' d.o.o. Sanjin Smajlović, 

na što je svojom diskusijom reagirao gradski vijećnik Miroslav Živanović, a zatim i 

Gradonačelnik Abdulah Skaka. Dalje je prijedlog za zaključivanje dopunio gradski 

vijećnik Vibor Handžić, a o poslovničkim pitanjima je svoje mišljenje dao sekretar 

Gradskog vijeća Safet Krajišnik, te su raspravu nastavili gradski vijećnik Nuko Grebović, 

gradski vijećnik Hazim Bahtanović, Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić, te 

gradski vijećnik Miroslav Živanović, a o prijedlozima se očitovao i direktor JP 

''Sarajevo'', d.o.o. Esad Tanović.  

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan  

''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je zaključke izvedene iz prijedloga iznesenih u raspravi, evidentiranih u tonskom 

zapisu sjednice Gradskog vijeća, a koji postaju sastavni dio razmatranog izvještaja te će se 

predlagač očitovati pri izradi godišnjeg izvještaja.   



 

Usvojeni zaključci glase:  

I. Gradsko vijeće Grada Sarajeva podržava smjernice i mjere konsolidacije koje su 

poduzete u izvještajnom periodu i sugerira menadžmentu JP „Sarajevo“ d.o.o. da 

nastavi sa njihovom implementacijom, ali i sa osmišljavanjem novih mjera u cilju 

daljeg unaprijeđenja poslovanja JP „Sarajevo“ d.o.o. 

II. Uz puno uvažavanje okolnosti u kojima je razmatran Izvještaj, te plan rada za period 

do kraja tekuće godine, i pripremljeni za Gradsko vijeće, Gradsko vijeće cijeni da je 

potrebno da organi JP „Sarajevo“ d.o.o, što je moguće prije, pristupe pripremanju 

plana i programa rada za 2018. godinu, kao i godišnjeg izvještaja o radu i poslovanju 

preduzeća, ali tako da se za izradu ovih dokumenata, obavezno koristi odgovarajuća 

metodologija za izradu godišnjeg izvještaja, odnosno plana poslovanja javnog 

preduzeća, kako bi se gradski vijećnici putem ovih materijala, upoznali i sa 

činjenicama traženim u zaključcima čija realizacija je prihvaćena u povodu 

razmatranja i usvajanja Odluke o davanju saglasnosti na Statut javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa grada Sarajeva (JP „Sarajevo”, d.o.o.), a koji 

glase: 

1. Uprava i Skupština JP „Sarajevo”, d.o.o. obavezuju se da pripreme narativni 

financijski plan poslovanja za 2017. godinu i predoče ga Gradskom vijeću u 

roku najkasnije od šest mjeseci. 

2. Uprava i Skupština JP „Sarajevo”, d.o.o. obavezuju se da pripreme Pravilnik o 

unutrašnjoj sistematizaciji radnih mjesta i isti predoče Gradskom vijeću 

najkasnije u roku šest mjeseci. 

3. Uprava i Skupština JP „Sarajevo”, d.o.o. obavezuju se da prilikom 

zapošljavanja uposlenika i rukovodstva JP „Sarajevo", d.o.o. posebnu pažnju 

posvećuju kriteriju stručnosti, te nacionalnoj i rodnoj zastupljenosti. 

4. Skupština JP „Sarajevo”, d.o.o. se obavezuje da kvartalno informira osnivača o 

radu i poslovanju. 

 

III. Zadužuje se Skupština JP „Sarajevo“ d.o.o. da realizira zaključke prihvaćene na Drugoj 

sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održanoj u martu mjesecu tekuće godine, 

dostavljanjem traženih informacija u vidu informativnog materijala, putem kojih će Skupština 

JP „Sarajevo“ d.o.o. ispuniti i obavezu dostavljanja općih akata JP „Sarajevo“ d.o.o. 

donesenih u okviru procesa konsolidacije (što uključuje i pravilnik o cjenama i pravilnik o 

unutrašnjoj organizaciji), putem kojih će Gradsko vijeće informirati, okvirno, o osnovnoj 

strukturi prihoda i rashoda koji su iskazani zaključno sa 30.06.2017. godine, a kako je 

navedeno u Izvještaju o radu i rezultatima poslovanja JP „Sarajevo“ d.o.o, te upoznati 

Gradsko vijeće sa osnovnim informacijama o strukturi prihoda i rashoda do kraja trećeg 

kvartala, te dostaviti narativni finansijski plan poslovanja do kraja 2017. godine.  
Navedeni informativni materijal treba sadržavati i punu informaciju o broju uposlenih, 

u okviru utvrđene sistematizacije, te o njihovoj strukturi  i strukturi članova organa i 

tijela JP „Sarajevo“ d.o.o. u pogledu struke i drugih referenci, te po nacionalnoj i 

spolnoj strukturi. 

 

IV. Zadužuje se Gradonačelnik da, putem nadležnih službi Grada Sarajeva i u saradnji sa 

direktorom preduzeća, omogući koordinaciju aktivnosti na unaprijeđenju strukture i 

sadržaja internetske stranice „Sarajevodoo.ba“. Potrebno je dostaviti Gradskom vijeću 

i informaciju o postupku vođenom s ciljem dodjele ugovora za vršenje usluge izrade 

internetske stranice JP „Sarajevo“ d.o.o, te ugovaranja usluge izrade vizuelnog 

identiteta JP „Sarajevo“ d.o.o. 



 
 
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan   

''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), usvojilo 

je Izvještaj o radu i rezultatima poslovanja JP „Sarajevo“ d.o.o za period 01.01.-

30.06.2017. godine  kako je podnesen, a čiji sastavni dio su usvojeni zaključci. 

*** 

 

Ad 16) 

Nacrt Politike Grada Sarajeva za mandatni period 2016-2020  
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač materijala Gradonačelnik, da su  materijal razmatrala radna 

tijela Gradskog vijeća. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan  

''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo), 

usvojilo je zaključak kojim se Nacrt Politike Grada Sarajeva za mandatni period 2016-

2020  upućuje u javnu raspravu. 

 
 

Ad 17) 

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu  
 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač materijala Kolegij Gradskog vijeća, da su materijal 

razmatrala sva radna tijela Gradskog vijeća. 

Uvodno izlaganje je podnio Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 22 glasa ''za'', bez glasova ''protiv'' i 

uz jedan ''suzdržan'' glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je zaključak kojim se Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 

2018. godinu upućuje u javnu raspravu.  

 
     Ad 18 i 19) 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu 

raspravu, a pojedinačno odlučivanje o 

 

18. Predlaganju tema za Program rada Skupštine Kantona Sarajevo za 2018. 

godinu 

19. Mišljenju o Prednacrtu Zakona o lokalnoj samoupravi Kantona Sarajevo  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je materijal proizašao iz rasprave radnih tijela Gradskog vijeća i 

mišljenja Gradonačelnika koji je sublimirao Kolegij Gradskog vijeća, te da je formalni 

predlagač akata Predsjedavajući Gradskog vijeća. 

Poslije rasprave u kojoj je sudjelovao gradski vijećnik Miroslav Živanović, na poziv 

Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, većinom 

glasova, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan ''suzdržan'' glas 
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prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Prijedlog 

tema za Program rada Skupštine Kantona Sarajevo za 2018. godinu kako je predložen.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan  ''suzdržan'' 

glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je Mišljenje 

o Prednacrtu Zakona o lokalnoj samoupravi Kantona Sarajevo  kako je predloženo.  

 

     Ad) 20 i 21 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je pozvao gradske vijećnike na jedinstvenu 

raspravu, a pojedinačno odlučivanje o 

20.Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu 

21.Nacrtu Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu 

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da su materijale razmatrala nadležna radna tijela. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan ''suzdržan'' 

glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

zaključak kojim je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu upućen u javnu raspravu 

kako je i predložen.  

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada Sarajeva, 

većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz jedan  ''suzdržan'' 

glas prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), usvojilo je 

zaključak kojim je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu 

upućen u javnu raspravu kako je i predložen.  

 
Ad 22)   

Informacija o vršenju komunalnog inspekcijskog nadzora za period januar – oktobar 

2017. godine  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je materijal razmatrao Odbor za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o vršenju komunalnog inspekcijskog 

nadzora za period januar – oktobar 2017.godine.  

 

Ad 23) 

Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi za zimski 

period  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je  materijal razmatrao Odbor za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj koji je predložio određene zaključke. 

Budući da nije bilo rasprave o podnesenoj informaciji, Predsjedavajući Gradskog vijeća 

Igor Gavrić je konstatirao da je Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih 

preduzeća i drugih službi za zimski period primljena k znanju. 
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U raspravi o predloženim zaključcima sudjelovali su gradski vijećnik Vibor Handžić i 

gradski vijećnik Nuko Grebović. 
 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 12 glasova ''za'', dva glasa ''protiv'' i uz šest  ''suzdržanih'' glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), nije usvojilo zaključak 

na prijedlog Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj kojim bi Gradsko vijeće 

predložilo Gradonačelniku da u svojim javnim istupima  promovira sarajevski običaj čišćenja 

snijega ispred svojih vrata. 

*** 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 15 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz tri ''suzdržana'' glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo), na prijedlog Odbora za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj usvojilo je zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da zatraži informaciju od BH Gas, d.o.o. Sarajevo o 

izvjesnosti snabdijevanja gasom do kraja zimske sezone i o tome izvijesti 

Gradsko vijeće.  
 

 

Ad 24)  

Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je  materijal razmatrala Komisija 

za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju  Informaciju o saradnji i odnosima organa 

Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama. 

 

Ad 25) 

Informacija o realizaciji programa mjera i aktivnosti na unapređenju kvaliteta života 

stanovnika grada Sarajeva u trećoj životnoj dobi  

 

U uvodnim napomenama Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić podsjetio je 

gradske vijećnike da je predlagač akta Gradonačelnik, te da je  materijal razmatrao Odbor za 

društvene djelatnosti. 

Budući da nije bilo rasprave o podnesenoj informaciji,  Predsjedavajući Gradskog vijeća 

Igor Gavrić je konstatirao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva primilo k znanju  

Informaciju o realizaciji programa mjera i aktivnosti na unapređenju kvaliteta života 

stanovnika grada Sarajeva u trećoj životnoj dobi.  

 
Ad 26)  

Vijećnička pitanja i inicijative  

 

1. Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je o ranije podnesenoj inicijativi 

gradskog vijećnika Samira Fazlića, dao uvodne napomene sljedećeg sadržaja.  

Gradskim vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljena inicijativa koju je gradski vijećnik 

Samir Fazlić podnio na prošloj sjednici Gradskog vijeća i zatražio izjašnjavanje o podršci 

Gradskog vijeća ovoj inicijativi. Vezana je za uvrštavanje u službeni protokol posjeta 

spomeniku ubijenoj djeci opkoljenog Sarajeva 92-95, za goste Predsjedništva Bosne i 
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Hercegovine. Gradski vijećnik je zatražio i da se Gradonačelnik očituje o inicijativi prije nego 

li se Gradsko vijeće o njoj izjasni.  

Gradonačelnik Grada Sarajeva Abdulah Skaka je prihvatio realizaciju ove inicijative, te je 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić  konstatirao da  nema potrebe da se Gradsko 

vijeće o njoj  izjašnjava.  

 

2. Predsjedavajući Gradskog vijeća Igor Gavrić je o ranije podnesenoj inicijativi 

gradskog vijećnika Mire Lazovića, dao uvodne napomene sljedećeg sadržaja.  

U materijalu je  inicijativa  koju je gradski vijećnik Miro Lazović podnio na prošloj sjednici 

Gradskog vijeća i zatražio izjašnjavanje o podršci Gradskog vijeća ovoj inicijativi, vezanoj za 

spomen ploču na Vijećnici.  

U raspravi su sudjelovali gradski vijećnik Velija Katica, Predsjedavajući Gradskog vijeća 

Igor Gavrić, Gradonačelnik Abdulah Skaka, gradski vijećnik Miro Lazović (broj: 01-02-

1517-12/17 od 27.09.2017. godine) i gradski vijećnik Miroslav Živanović. 

Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova ''za'', bez glasova ''protiv'' i uz tri 

''suzdržana'' glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva. Istovremeno je, u povodu razmatranja inicijative, a vezano za provođenje postupka 

postavljanja spomen-ploče na Vijećnici u skladu sa važećim propisima, usvojilo sljedeći 

zaključak:  

Kolegij Gradskog vijeća kao nositelj aktivnosti na realizaciji inicijative, 

razmotrit će podnesenu inicijativu, u okviru svog djelokruga, te će, s ciljem 

određivanja Grada Sarajeva o odgovarajućem pristupu za rješavanje ovog 

problema, komunicirati sa nadležnim i drugim relevantnim subjektima, imajući 

u vidu smisao podnesene inicijative i činjenicu da je Vijećnica nacionalni 

spomenik. Kolegij Gradskog vijeća će aktivnosti voditi kako bi se u svemu, u 

skladu sa zakonskim i gradskim propisima, na legalan način obilježila Vijećnica, 

postavljanjem spomen-obilježja koje svjedoči povjesne činjenice o destrukciji 

objekta. 

 

3.  Gradski vijećnik Nihad Uk uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Budući da je sutra godišnjica stradanja civila grada Sarajeva na Kazanima, a da su 

2011. godine vijećnici Gradskog vijeća uputili inicijativu da se obilježi to stratište 

građana Sarajeva,  ''... volio bih da dobijem informaciju u kojoj fazi je realizacija te 

inicijative''. 
 

4. Gradski vijećnik Adnan Talić uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja. 

Klub gradskih vijećnika ''ASA'' je iskazao zadovoljstvo načinom rada na koji 

Predsjedavajući Gradskog vijeća vodi sjednicu, ali ukazuje i na propuste u vođenju 

ove - Osme sjednice Gradskog vijeća, te se traži od Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća da, za iduću sjednicu Gradskog vijeća,  Klubu gradskih vijećnika ''ASA'' 

pismeno odgovori na sljedeća pitanja. 

- Zašto je Predsjedavajući Gradskog vijeća dozvolio obraćanje gospodina 

Stojnića Gradskom vijeću bez prethodne saglasnosti Gradskog vijeća, 

budući da je, po mišljenju ovog Kluba, postojala potreba da se Gradsko 

vijeće izjasni po tom pitanju? 
- Zašto ste nastavili rad Gradskog vijeća poslije pauze, a da se Klub 

gradskih vijećnika ''ASA'', prije nastavka sjednice, nije vratio u salu 

Gradskog vijeća? 



Klub je stava da je Predsjedavajući Gradskog  vijeća, ovakvim postupkom, pokazao 

ignorantski odnos prema Klubu gradskih vijećnika koji je po brojnosti treći klub u 

Gradskom vijeću, poslije klubova SDA, Naše stranke kao i još dva kluba samostalnih 

vijećnika koja imaju tri člana, a kao i Klub gradskih vijećnika SBB koji također ima tri 

člana. 

***  

U raspravi povodom upućenog vijećničkog pitanja sudjelovao je gradski vijećnik Dado 

Stojnić. 
***  

 

5. Gradski vijećnik Velija Katica, dostavio je u pismenoj formi i uputio sljedeće 

vijećničko pitanje. 

''Tražim odgovor od direktora EFOY 2019 d.o.o. na pitanje po kojim procedurama je 

raspisan javni poziv za izbor maskote manifestacije EYOF 2019.  

Napominjem da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, u prošlom sazivu, jednoglasno 

donijelo odluku da se za maskotu predloži sarajevski golub prevrtač. Direktor EYOF 

2019 d.o.o gospodin Senahid Godinjak je upoznat sa ovom činjenicom.  

Tražim da mi se dostavi kompletna dokumentacija vezana za raspisivanje javnog 

poziva i informacija o proceduri izbora maskote''. 

 

6. Gradski vijećnik Vibor Handžić, uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Upućuje se inicijativa da Grad Sarajevo izvrši rekonstrukciju spomen – obilježja, 

odnosno ploče na mostu Suade Dilberović i Olge Sučić, budući da je u lošem 

stanju, a slova  u tekstu koji opisuje značaj spomen – obilježja, izblijedjela su. 

 

7. Gradski vijećnik Vibor Handžić, uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.  

Tokom rada u radnim tijelima Gradskog vijeća neslužbeno je data informacija da je 

Grad Sarajevo, ne još formalno kroz Zakon o lokalnoj samoupravi, ali da je već, na 

neki način, od Kantona Sarajevo dobio saglasnost da vrši poslove vezane za 

upravljanje mostovima u gradu Sarajevu, što se može prepoznati kao afirmativno, 

te se upućuje inicijativa Gradonačelniku da se ponovo stavi u funkciju dekorativna 

rasvjeta na jednom od prepoznatljivijih mostova u Sarajevu – Ajfelovom mostu na 

Skenderiji, te da zatraži od nadležnih organa da se stave u funkciju dva rasvjetna 

stuba s obje strane mosta koji su oštećeni u protestima iz 2014. godine i poslije toga 

nisu obnovljeni.  

 

8. Gradska vijećnica Lana Velić, uputila je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Po osnovu inicijative za podizanje spomen-obilježja Kazani koje je pokrenulo 

Gradsko vijeće u prethodnom mandatu, iz Ureda potpredsjednika Federacije 

usmjeren je iznos od 5.000,00 KM kao pomoć za realizaciju ovoga projekta. 

Ured sadašnjeg potpredsjednika Federacije gospodina Milana Dunovića, obraćao 

se Gradonačelniku svojim dopisima u aprilu ove godine, sa upitom dokle je 

stigla realizacija ovoga projekta.  

''I mene zanima odgovor na ovo pitanje koje je postavljeno iz Ureda 

potpredsjednika Federacije ...'' kao i to gdje je usmjeren novac koji je uplaćen po 

opredjeljenju Ureda potpredsjednika Federacije, odnosno je li još uvijek na 

računima Grada Sarajeva ili je vraćen Uredu potpredsjednika Federacije. 

 

 



9. Gradska vijećnica Barbara Peleš Stroil, uputila je vijećničko pitanje sljedećeg 

sadržaja. 

Potrebno je da se za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća gradskim vijećnicima 

dostavi kompletan  Plan javnih nabavki Grada Sarajeva. 

 

 

 

*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Igor Gavrić pozvao je gradske 

vijećnike da prisustvuju 27.10.2017.godine u 17.00 sati u Vijećnici potpisivanju 

Protokola o saradnji Grada Sarajeva i Centralnog administrativnog okruga Grada 

Moskva. 

                *** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Igor Gavrić je najavio 

održavanje Devete sjednice Gradskog vijeća za srijedu 29.11.2017. godine.  

 

Zasjedanje je završeno u 15 sati i 15 minuta. 
 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vijeća koji se 

čuvaju u Gradskoj službi za Gradsko vijeće Grada Sarajeva.                                               

  

 

 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA  

Safet Krajišnik,s.r. 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA 

Dr. Igor Gavrić,s.r. 

 
 

 


